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La U.E. Aiguafreda busca president 
La U.E. Aiguafreda continua 

sense president i junta directi-
va. El fins ara màxim responsa-
ble del club, Josep M. Pascual, 
va acabar eis seus quatre anys 
de mandat i no va mostrar 
interés per continuar en el 
càrrec. A partir d 'aquest fet 
j 'entitat ha célébrât ja dues 
assemblees de socis, l 'ultima 
amb l'assistència de prop de 
quaranta socis, sense que hagi 
sortit cap candidat a la pre-
sidència. S 'ha previst realitzar 
una tercera assemblea ben pas-
sades les vacances. 

El Club en aquests moments 
es troba en mans d 'una gestora, 
integrada per quatre ex-direc-

V.E. Aiguafreda 

tius de la junta anterior i alguns 
socis més, organitzats en 

comissions de treball, i que 
s'encarreguen de portar a terme 

totes les gestions més priorità-
ries, com tramitació de fitxes. 
composició de plantilles i cos 
tècnic, etc. 

El primer equip de la U.E. 
Aiguafreda, que va pujar a 
Segona Regional la passada 
campanya, continuará dirigit 
per José Garrido i Ricard 
Campasol. Pel que fa al plan-
ter, pràcticament serà el mateix 
que va assolir l 'ascens, a excep-
ció del defensa Abellán. A més, 
s 'ha produit la incorporació 
d 'un davanter procèdent del 
Tona. 

Aquesta temporada el eos 
tècnic dels conjunts de la pedre-
ra no estará intégrât per juga-
dors del primer equip, per deci-
sió deis entrenadors, que volen 
una major dedicació en la nova 
categoría de Segona Regional. 

Altes i baixes al C»F. Caldes 
Per a la propera temporada, la 

segona a la. Regional, el C.E 
Caldes ja té confeccionada, pràc-
ticament en la seva totalitat, la 
plantilla que estará sota les 
ordres del nou tècnic José 
Valdés. 

Porters: Ventura, Óscar Díaz, 
procèdent del juvenil, i Xavi 
Salient, procèdent del 2n equip. 

Defenses: Javi Fernández, 
Javi Uri Uriarte, Joan Manel 
Sala, Jordi Ortega, Jordi 
Casadesús, Gerard Martins (tots 
ells continúen de la temporada 
passada), Dani Jiménez, recupe-
rat d'una lesió, i Caries Salient, 
procèdent del 2n equip. 

Mitjos: Antonio Guerrero, 
LIuis Ángel Andrés (continúen 

de la temporada passada), i 
Jordi Gené, procèdent del 2n 
equip. 

Davanters: Jaume Vila, Xavi 
Vallribera (continúen de la tem-
porada passada), Alex Burgos, 
procèdent del juvenil. Carles 
Font, mili, Óscar, procèdent del 
LIiçà d'Amunt, i Marc, procè-
dent de l'At. Polinyà. 

Al llarg de la temporada i a la 
fmalització de la 96-97, s'han 
produit les següents baixes, en el 
primer equip del C.F. Caldes: 
Trapero (porter), Pedro Zarco, 
Jordi Codina, Sergio Cátedra 
(mitjos), José María Zarco, 
Saúl San Narciso, Noel Femé, 
Ismael Bernal (davanters). 

La temporada 97-98 el C.F. 
Caldes no ha fet el segon equip 
aficionat, que militava en la 3a 
Regional. 

Joan Serrât 

Peña Andalucista se prepara 
Tras lograr el ascenso a 

Segunda Regional, la Peña 
Andalucista de Parets trabaja 
pensando en su debut en la 
nueva categoría a la que accede 
por primera vez desde que se 
fundó el Club, en la temporada 
79-80. 

Al entrenador, que subió al 
equipo, Manolo Segura, le ha 
sustituido José García, que 
había dirigido anteriormente a 
la Fliselina y al Juvenil del C.F. 
Mollet. En cuanto a jugadores, 
la mayoría siguen, a excepción 
de Villa y Suso que se retiran y 
Juan, quien, posiblemente, 
cambie de equipo. Por tanto, el 
bloque del conjunto será el 
mismo de la pasada campaña, 
con los David, Franco, Victor, 
Manolín, etc. Hay previstas 
tres o cuatro altas de jugadores 
con experiencia en 2* Regional, 
fichajes que el Club aún no ha 
concretado. También se incor-
porará el joven Antonio 
Rodríguez, que había militado 

en el Juvenil del Espanyol. La 
Peña confía también en poder 
contar con algunos juveniles 
del C . F Parets. 

Emilio Hernández, presi-
dente de la entidad, al referirse 
a las aspiraciones para la tem-
porada venidera, señala que el 
objetivo es "realizar un papel 
digno y, sobre todo, mantener 
la categoría". La plantilla 
comenzará los entrenamientos 
el 20 de Agosto. Para el 31 está 
previsto un partido de presenta-
ción, sin rival aún decidido. Por 
otra parte, el Club ha registrado 
recientemente el alta de más de 
veinte socios, con lo que el 
número total pasa ya del cente-
nar. 

Cayetano Clemente se 
incorpora a la directiva 

Recientemente se ha produci-
do la incorporación a la Junta 
Directiva de la Peña 

Andalucista de Cayetano 
Clemente, quien, anteriormen-
te, había estado vinculado 
como monitor a la A.E. Sant 
Jaume de Parets. "Soy socio de 
la entidad desde hace dos 
años y creo que este es un 
momento muy bueno para 
consolidar a la Peña", afirma 
Clemente, que piensa que este 
asentamiento pasa por una 
buena campaña de captación de 
socios. "El objetivo es llegar a 

los doscientos cincuenta, y, 
más que socios, familias que 
participen en el Club", señala. 

El nuevo directivo destaca el 
papel positivo que puede reali-
zar la Peña en el fútbol local, 
"pues la cantera del C.F. 
Parets puede tener una conti-
nuidad", añade. Con vistas a 
tres o cuatro años, lo ideal sería 
"contar con un juvenil. Con el 
aumento de población que 
está experimentando Parets, 
opino que ello no sería pro-
blema". 

Juan Alcaide 

El equipo de Parets debutará en 2" Regional 
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